
中文版本如下 

🌿❄️ Muddy Hands Play Activity Days — Xmas Break ❄️🌿 

Essential Information for Parents 

Thank you for your interest in the Muddy Hands Play Activity Days!​
Here you’ll find everything you need to know about our upcoming holiday program. 

📩 Contact us 

●​ Facebook chat (Muddy Hands Garden & Nature Play)​
 

●​ Line: Scan QR code: ​
 

●​ Email: muddyhandsgarden@gmail.com​
 

 

🧒 Ages & Location 

●​ For children aged 6–11​
 

●​ Location: Muddy Hands Garden, Lane 155, Xingyi Road, Beitou District​
 

●​ We suggest parking on the lane and walking in​
 

●​ We have a large outdoor space and two indoor areas, so we’re not dependent on 
the weather​
 

 

🕘 Daily Schedule 

09:00 – 15:00​
 Please bring:​
 🥤 A snack and water bottle (refills available onsite)​
 🍕 Pizza lunch is included — but you’re welcome to send a packed lunch if you prefer​
 🧊 We have a fridge and microwave available 

https://maps.app.goo.gl/UK8BoiPhwVvZYHpj6


 

👧 Group Size 

●​ Maximum: 12 children​
 

●​ Minimum: 6 children​
If the minimum number isn’t reached, you’ll be notified two weeks before and can 
choose a full refund or wait for later sign-ups. You’ll also be informed as soon as the 
minimum number is met. 

 

💰 Fees & Registration 

Type Fee Deadline 

🐦 Early Bird NT$2500/day Nov 17, 2025 

🎟️ Regular NT$3000/day Dec 1, 2025 

✨ 5% discount for groups of 3 or more booking together (single payment transfer required)​
 💵 Bank code: 017 Account no.: 010-13-101927​
 📩 Please notify us after payment and include your child’s name.​
 📋 New families will receive a participation form after payment confirmation. 

Notes: 

●​ Fees are exclusive of VAT. Please add 5% if you require a VAT receipt.​
 

●​ Full payment is required to reserve your spot.​
 

●​ Deadlines must be observed so that other families can make arrangements in case 
of cancellation. 

 

💸 Refund Policy 

If you cancel your child’s place: 

Days Before 
Camp 

Refund 

30+ days 100% minus NT$1000 admin fee 

21–29 days 90% minus NT$1000 

11–20 days 70% minus NT$1000 



3–10 days 50% minus NT$1000 

1–2 days No refund 

If the camp is cancelled due to insufficient numbers → Full refund​
If cancelled due to extreme weather → Option to transfer to a later camp or receive a refund 
minus NT$1000 admin fee 

 

🔨 What We’ll Do 

Each 90 minuter session includes an organised indoor or outdoor activity.​
Children are encouraged but never required to join — they are always welcome to follow 
their own curiosity and ideas. 

🌲 Example Activities: 

●​ Simple Carpentry: wooden animals, Christmas table decorations​
 

●​ Arts & Crafts: salt-dough ornaments, stick weaving, sun prints​
 

●​ Gardening: planting microgreens, making seed bombs, tending the veggie beds​
 

●​ Loose Parts Play: build dens, obstacle courses, or imaginative structures using real 
materials​
 

●​ Nature Exploration: discover and observe our garden’s residents — frogs, beetles, 
worms, snails, birds, tortoises, chickens and more​
 

●​ Pizza Making: knead dough, choose toppings, and bake in our stone oven​
 

●​ Campfire Cooking: make breadsticks, popcorn, and toast marshmallows over a real 
fire 

 

🎒 What to Bring 

✅ Water bottle & mid-morning snack​
✅ Lunch (if not eating pizza)​
✅ Closed-toe shoes or boots for outdoors​
✅ Flip-flops or indoor shoes​
✅ Full change of clothes in a named bag​
✅ Small towel​
✅ Mosquito repellent 



📸 Please inform us if you would prefer no photos of your child to appear on our social 
media platforms. 

 

💚 Our Play Philosophy 

At Muddy Hands, we believe that play is the work of the child — and that the most 
powerful learning happens when it’s unstructured, self-directed, and full of curiosity. 

Children learn best when they are given freedom to explore without adults constantly 
directing or judging their actions. When we step back, children step into: 

●​ 🌿 Autonomy: making their own decisions, taking ownership of their play​
 

●​ 🔧 Creativity & Problem-Solving: inventing games, adapting when things don’t 
work, and finding new solutions​
 

●​ 💬 Collaboration & Negotiation: sharing ideas, compromising, and resolving 
conflicts naturally​
 

●​ 💪 Resilience: persisting through challenges and taking healthy risks​
 

●​ 💛 Joy & Confidence: discovering what they’re capable of, on their own terms​
 

At Muddy Hands, activities are encouraged but never enforced.​
If a project isn’t finished in one session, that’s completely fine.​
If a child prefers to dig, build, climb, invent games, or simply play, that’s celebrated too. 

We know that when children are free to play, they are developing and learning —​
not just about the world around them, but about themselves.​
Learning and development happen naturally when children are given time, space, and trust 
to explore. 

 

 

🌿❄️ Muddy Hands 聖誕兒童遊戲日 ❄️🌿 

家長須知 

感謝您對 泥手印聖誕兒童遊戲日 的支持​
以下是本活動的所有重要資訊 : 

📩 聯絡方式 



●​ Facebook 訊息（Muddy Hands Garden & Nature Play）​
 

●​ Line: 掃描下方 QR Code ​
 

●​ Email: muddyhandsgarden@gmail.com​
 

 

🧒 對象與地點 

●​ 對象：6 至 11 歲兒童​
 

●​ 地點：台北市北投區行義路155巷內  Muddy Hands 花園​
 

●​ 建議停車於巷內後步行進入​
 

●​ 擁有 大型戶外空間 與 兩個室內教室，不受天氣影響​
 

 

🕘 每日時間表 

09:00 – 15:00​
 請攜帶：​
 🥤 點心與水壺（現場可補水）​
 🍕 提供手作比薩午餐，如有特殊飲食需求可自備便當​
 🧊 現場備有冰箱與微波爐 

 

👧 名額限制 

●​ 最多：12 名兒童​
 

●​ 最少：6 名兒童​
 若未達最低人數，將於 活動前兩週 通知，可選擇 全額退費 或等待後續報名。達標後

也會立即通知。​
 

 

💰 費用與報名 

https://maps.app.goo.gl/UK8BoiPhwVvZYHpj6


類別 費用 截止日期 

🐦 早鳥優惠 NT$2500／天 2025 年 11 月 17 日 

🎟️ 一般報名 NT$3000／天 2025 年 12 月 1 日 

✨ 三人以上同報享 95 折優惠（須同一筆轉帳）​
 💵 銀行代碼：017 帳號：010-13-101927​
 📩 匯款後請告知帳號後五碼並註明孩子姓名。​
 📋 從未參加過的孩童在確認款項後將收到參加者表單連結。 

注意事項： 

●​ 費用 不含營業稅，如需發票請另加 5%。​
 

●​ 報名需 全額繳費 才能保留名額。​
 

●​ 為確保家長可提前安排，如需取消，請依期限辦理。​
 

 

💸 退費規定 

活動前天數 退費比例 

30 天以上 扣除 NT$1000 行政費後退 100% 

21–29 天 扣除 NT$1000 後退 90% 

11–20 天 扣除 NT$1000 後退 70% 

3–10 天 扣除 NT$1000 後退 50% 

1–2 天 不退費 

若因報名人數不足取消 → 全額退費​
若因天候因素取消 → 可選擇延後參加或退費（扣除 NT$1000 行政費） 

 

🔨 活動內容 

每兩小時一個主題活動，室內或戶外皆有安排。​
孩子可自由選擇參與，鼓勵但 不強迫。 

🌲 活動範例： 



●​ 木工創作： 木製動物、聖誕餐桌擺飾​
 

●​ 藝術與手作： 鹽麵團聖誕吊飾、樹枝編織、日光印畫​
 

●​ 園藝活動： 種植微型蔬菜、製作種子球、照顧菜園​
 

●​ 自由組裝遊戲： 用鬆散素材建構堡壘或障礙賽道​
 

●​ 自然探索： 觀察青蛙、甲蟲、蚯蚓、蝸牛、鳥類等花園生態​
 

●​ 石爐比薩製作： 從揉麵團到選料、入爐烘烤​
 

●​ 營火烹飪： 烤麵包棒、爆米花、棉花糖​
 

 

🎒 攜帶物品 

✅ 水壺與上午點心​
✅ 自備午餐（若選擇不吃比薩）​
✅ 戶外包鞋或靴子（防止咬傷及割傷）​
✅ 室內拖鞋​
✅ 一套更換衣物（請寫上姓名）​
✅ 小毛巾​
✅ 防蚊液 

📸 若不希望孩子出現在社群平台照片中，請提前告知。 

 

💚 我們的遊戲理念 

在泥手印我們相信 「遊戲就是孩子的工作」。​
最深層的學習源自於 無結構、自由、充滿好奇心 的探索。 

當大人放手時，孩子便能： 

●​ 🌿 自主學習： 自行決定、為遊戲負責​
 

●​ 🔧 創造與解難： 發明遊戲、修正錯誤、尋找解法​
 

●​ 💬 溝通與合作： 分享想法、協商與包容​
 

●​ 💪 堅毅與勇氣： 面對挑戰、承擔適當風險​
 

●​ 💛 喜悅與自信： 了解自己的能力與潛能​
 



在泥手印所有活動皆為 鼓勵參與但非強制。​
若作品未完成也沒關係；若孩子想挖土、搭建、發明遊戲或只是自由玩耍，我們都全力支持。 

我們深信——​
當孩子能 自由地玩，他們就在學習。​
不僅探索世界，也在探索自我。​
當孩子擁有足夠的 時間、空間與信任，學習與成長自然發生。 
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